
Fra:                                              Didriksen, Ingrid <Ingrid.Didriksen@multiconsult.no>
Sendt:                                        tirsdag 26. april 2022 14:02
Til:                                               Postmottak Alver
Kopi:                                           Renslo, Solveig; Silje Karlsen Eik
Emne:                                        Reguleringsplan Framo Flatøy 
Vedlegg:                                   Forvaltning VVA uttale til VA-rammeplan - GBNR 157 Flatøy.pdf
 
Hei, 
 
Reguleringsplanen for Framo Flatøy skal revideres og dermed også VA-rammeplanen. I 2020 fikk vi en 
uttale til VA-rammeplanen. Vi har noen spørsmål til denne. 
 

1. Hva er bakgrunnen for at vannledningen må gå innom Skitnedalsvika?
2. I uttalen er det presentert et forslag til spillvannsledning i sjø fra Frank Mohn Flatøy til 

slamavskiller ved Krossnessundet/Fosse. Kan ikke spillvannet fortsette å gå til slamavskiller i 
Solbergsvika?

3. Hva er bakgrunnen for at det må bygges ny pumpestasjon på industriområdet?
4. Må VA-rammeplanen sendes inn til ny uttale etter revidering?
5. Hva er status på bygging av ledninger fra Isdalstø til Liltebergen?

 
 
Med vennlig hilsen, 
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Sivilingeniør 
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